

Flair Airlines launches inaugural flight to Chicago

- **Flights from Toronto to Chicago begin today, three times weekly**
- **Fares starting at \$94**

Edmonton, Alberta, May 17, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, begins service to the Windy City today, with the inaugural flight to Chicago O’Hare International Airport from Toronto Pearson International Airport. The non-stop flight will connect Toronto and Chicago three times weekly.

“We’re excited to bring another incredible destination to our passengers with our inaugural flight to Chicago today. Flair is working hard to bring even more low fare options to Canadians with new destinations across North America.” said Stephen Jones, Chief Executive Officer, Flair Airlines. “We’re making it easier for Canadians to be blown away by Chicago’s unique culture, cuisine, and events by making weekend trips affordable. Bring your appetite for some delicious deep dish pizza!”

"On behalf of Mayor Lori E. Lightfoot and the entire Chicago Department of Aviation (CDA), I am thrilled to welcome Flair Airlines to O'Hare International Airport," said City of Chicago Commissioner of Aviation Jamie L. Rhee. "Passengers will now have additional options for affordable travel between Toronto and the "Windy City," voted Best Big City in the U.S. by Conde Nast Traveler for the fifth year in a row."

“As aviation continues to recover and more and more travellers once again take to the skies, offering options to our valued passengers is more important than ever,” said Janik Reigate, Director of Strategic Customer Relationships, Greater Toronto Airports Authority. “We’re pleased to partner with Flair to connect people and businesses in Toronto with the Windy City!”

Non-stop service to Chicago is part of Flair’s ongoing expansion into the U.S., with recent inaugurals to Nashville, New York, and San Francisco, as well as Anchorage, starting in June.

One-way fares to Chicago, including taxes and fees, begin at \$94 CAD from Toronto. There are limited seats and availability for the fares. Both destinations are now available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 30 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media inquiries, please contact:

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines lance son vol inaugural vers Chicago

- **Les vols de Toronto à Chicago commencent aujourd'hui, trois fois par semaine**
- **Tarifs à partir de 94 \$**

Edmonton, Alberta, le 17 mai 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne de tous les jours à bas prix, commence aujourd'hui à desservir le Windy City, avec le vol inaugural vers l'aéroport international O'Hare de Chicago depuis l'aéroport international Pearson de Toronto. Le vol sans escale reliera Toronto et Chicago trois fois par semaine.

« Nous sommes ravis d'offrir une autre destination incroyable à nos passagers avec notre vol inaugural vers Chicago aujourd'hui. Flair travaille fort pour offrir encore plus d'options à bas prix aux Canadiens avec de nouvelles destinations à travers l'Amérique du Nord. a déclaré Stephen Jones, directeur général de Flair Airlines. « Nous aidons les Canadiens à être époustoufflés par la culture, la cuisine et les événements uniques de Chicago en rendant les week-ends abordables. Apportez votre appétit pour une délicieuse pizza profonde! »

« Au nom du maire Lori E. Lightfoot et de l'ensemble du département de l'aviation de Chicago (CDA), je suis ravi d'accueillir Flair Airlines à l'aéroport international O'Hare, » a déclaré le commissaire à l'aviation de la ville de Chicago, Jamie L. Rhee. « Les passagers ont maintenant des options supplémentaires pour des voyages abordables entre Toronto et la « Windy City », élue meilleure grande ville des États-Unis par Conde Nast Traveler pour la cinquième année consécutive. »

« Alors que l'aviation continue de se rétablir et que de plus en plus de voyageurs prennent à nouveau le ciel, il est plus important que jamais d'offrir des options à nos précieux passagers », a déclaré Janik Reigate, directrice des relations stratégiques avec la clientèle, Greater Toronto Airports Authority. "Nous sommes ravis de nous associer à Flair pour connecter les personnes et les entreprises de Toronto à Windy City !"

Le service sans escale vers Chicago fait partie de l'expansion continue de Flair aux États-Unis, avec des inaugurations récentes à Nashville, New York et San Francisco, ainsi qu'à Anchorage, à partir de juin.

Les tarifs aller simple vers Chicago, y compris les taxes et les frais, commencent à 94 \$ CA depuis Toronto. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Les deux destinations sont désormais disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com

